
Protokół z posiedzenia XVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa, 

która odbyła się w dniu 27 maja 2020r. 

w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XVI i XVII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Debata nad raportem o stanie Gminy Kłodawa (druk BRG nr 264/2020). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kłodawa votum zaufania (druk BRG nr 

265/2020). 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2019rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Straży Gminnej w Kłodawie wraz z informacją o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Kłodawa (druk BRG nr 252/2020            

i 252a/2020). 

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i świetlic wiejskich za 2019 rok (druk 

BRG nr 254/2020). 

11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kłodawie za 2019 rok 

wraz z oceną zasobów pomocy społecznej(druk BRG nr 253/2020). 

12. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej (druk BRG nr241/2020). 

13. Informacja dotycząca funkcjonowania Referatu Gospodarczego Urzędu Gminy Kłodawa                 

z siedzibą w Różankach (druk BRG 240/2020). 

14. Informacja o  dzierżawach zawartych w 2019 roku (druk BRG 239/2020). 

15. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok (druk BRG nr 269/2020), 
b) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa (druk BRG nr 266/2020), 
c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego (druk BRG nr 267/2020), 
d) zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok (druk BRG nr 268/2020), 
e) regulaminu porządku i utrzymania czystości na terenie Gminy Kłodawa (druk BRG nr 

259/2020), 
f) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kłodawa (druk BRG nr 263/2020), 
g) zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie                                     z 

wychowania przedszkolnego w placówkach prowadzonych przez Gminę Kłodawa (druk BRG nr 
262/2020), 

h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy 
(druk BRG nr 261/2020), 

i) wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego w 2020 roku na terenie Gminy Kłodawa 
(druk BRG nr 260/2020), 

j) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren 
położony w obrębie Różanki Gmina Kłodawa (druk BRG nr 258/2020), 

k) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk 
BRG nr 257/2020), 

l) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa 
oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk BRG 
nr 256/2020), 



m) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 
Kłodawa stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk BRG 255/2020). 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji (rozpoczęcie o godz. 11:00) 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przywitał wszystkich zebranych na obradach 

XVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – na podstawie dołączonej listy obecności 
(załącznik nr 1) stwierdził, że w obradach XVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 14 radnych,  
a więc Sesja jest prawomocna. W obradach XVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa nie uczestniczył radny 
Ireneusz Winnik. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołów z XVI i XVII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał przyjęcie 
protokołu z XVI Sesji Rady Gminy Kłodawa pod głosowanie. 
GŁOSOWANIE NR 1 (załącznik nr 2 do protokołu) 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Głosy za   14 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał przyjęcie 
protokołu z XVII Sesji Rady Gminy Kłodawa pod głosowanie. 
GŁOSOWANIE NR 2 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Głosy za   14 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Ad. 5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – uzupełniła sprawozdanie z prac w okresie międzysesyjnym o 

prezentację dotyczącą budowy żłobka i przedszkola. 

 

Radna Bożena Adamczak – podziękowała za prace w Różankach i poprosiła o szerszą informację na 

temat remontu drogi Wojcieszyce – Różanki. 

 



Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że powiat ogłosił przetarg na wykonanie tej 

inwestycji. Dodała, że po wyłonieniu wykonawcy i kwoty będzie się zwracała do Rady Gminy z prośbą 

o zabezpieczenie środków na realizację tej inwestycji. 

 

Radny Jan Kubera – zapytał co będzie w drugim boksie, który powstaje na plaży i jaki jest koszt jego 

wybudowania i poprosił o budowanie ścieżek pieszo – rowerowych a nie tylko rowerowych, ponieważ 

policja zwraca uwagę pieszym poruszającym się po ścieżkach rowerowych. 

 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że wiata która powstaje to koszt 20 tys a koszt 

3 boksów to 7 tys zł.  

 

Kierownik Agnieszka Szurgot – Miłosz -odpowiedziała, że jeśli pieszy nie ma możliwości przejścia 

poboczem na terenie zabudowanym może korzystać ze ścieżki. Poza terenem zabudowanym policja 

nie zwróci uwagi pieszym jeśli poruszają się z zachowaniem środków ostrożności i ustąpią 

pierwszeństwa rowerzystom. 

 

Ad. 6. Debata nad raportem o stanie Gminy Kłodawa (druk BRG nr 264/2020). 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – przedstawiła Raport o Stanie Gminy Kłodawa 2019, 

podsumowując działalność Wójta Gminy Kłodawa w 2098 roku, w szczególności realizację polityk, 

programów i strategii, uchwał rady gminy oraz budżetu. Przedstawiła tendencje rozwojowe gminy oraz 

zmiany zachodzące we wszystkich sołectwach Gminy Kłodawa. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – otworzył debatę nad Raportem o Stanie 

Gminy Kłodawa 2019. 

Radna Bożena Adamczak – podziękowała za dokładny Raport, który skrupulatnie przeanalizowała. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem chętnych do zabrania 

głosu, zamknął debatę nad Raportem o Stanie Gminy Kłodawa 2019. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kłodawa wotum zaufania (druk BRG 

nr 265/2020). 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kłodawa wotum zaufania. 

 

GŁOSOWANIE NR 3 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Głosy za   14 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/158/2020 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – na podstawie wyników głosowania stwierdził, 

iż Radni jednogłośnie udzielili Wójtowi Gminy Kłodawa wotum zaufania. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – podziękowała za taki wynik głosowania i zobligowała się do 

dalszej pracy. 



 

Ad. 8. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2019 rok. 

Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Kłodawa za 2019 rok. 

 

Radni nie wnieśli uwag do zaprezentowanego sprawozdania. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Straży Gminnej w Kłodawie wraz z informacją o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Kłodawa (druk BRG nr 252/2020             

252a/2020). 

 

Komendant II Komisariatu Policji w Gorzowie Wlkp Grzegorz Basta oraz Komendant Straży Gminnej 

Marian Matczak omówili przygotowane informacje. 

 

Po dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona zamknął dyskusję w tym punkcie i 

przystąpił do kontynuowania realizacji porządku obrad. 

W związku z przybyciem na obrady Sesji Przewodniczącej Związku Celowego Gmin MG 6 Katarzyny 
Szczepańskiej Przewodniczący zwrócił się do Rady z prośbą o dokonanie modyfikacji porządku obrad i 
przystąpienie do omawiania projektu uchwały w sprawie regulaminu porządku i utrzymania czystości 
na terenie Gminy Kłodawa (druk BRG nr 259/2020). 

Radni poprzez aklamację wyrazili zgodę na propozycję Przewodniczącego Rady Gminy Kłodawa. 

Ad. 15 e. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu porządku i utrzymania czystości na terenie Gminy 
Kłodawa (druk BRG nr 259/2020).\ 

Przewodnicząca Związku Celowego Gminy Mg6 Katarzyna Szczepańska omówiła zmiany w projekcie 
uchwały. 

Po dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał pod głosowanie przyjęcie 
projektu uchwały. 

GŁOSOWANIE NR 4 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Głosy za   14 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/159/2020 

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i świetlic wiejskich za 2019 rok (druk 

BRG nr 254/2020). 

Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki powiedział, że komisji pozytywnie oceniła 

przygotowany dokument. 

 

Radna Katarzyna Chmiel – Dera – poprosiła aby rozważyć możliwość prowadzenia warsztatów 

fotograficznych. 

 

Rada przyjęła dokument do wiadomości. 



 

Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kłodawie za 2019 rok 

wraz z oceną zasobów pomocy społecznej(druk BRG nr 253/2020). 

Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki powiedział, że komisji pozytywnie oceniła 

przygotowany dokument. 

 

Rada przyjęła dokument do wiadomości. 

 

Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej (druk BRG nr241/2020). 

Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki powiedział, że komisji pozytywnie oceniła 

przygotowany dokument. 

 

Rada przyjęła dokument do wiadomości. 

 

Ad. 13. Informacja dotycząca funkcjonowania Referatu Gospodarczego Urzędu Gminy Kłodawa z 

siedzibą w Różankach (druk BRG 240/2020). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa powiedział, że komisji pozytywnie 

oceniła przygotowany dokument. 

 

Rada przyjęła dokument do wiadomości. 

 

Ad. 14. Informacja o  dzierżawach zawartych w 2019 roku (druk BRG 239/2020). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa powiedział, że komisji pozytywnie 

oceniła przygotowany dokument. 

 

Rada przyjęła dokument do wiadomości. 

 

Ad. 15 a. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok (druk 

BRG nr 269/2020). 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kłodawa za 

2019 rok. 

GŁOSOWANIE NR 5 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Głosy za   14 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/160/2020. 

Ad. 15 b. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa (druk BRG 

nr 266/2020). 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przypomniał, iż zgodnie z art. 18a ustawy  

o samorządzie gminnym, Komisja Rewizyjna opiniuje wykonanie budżetu gminy i występuje  

z wnioskiem do Rady Gminy w sprawie udzielenia bądź nieudzielenia absolutorium Wójtowi. 

 



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Witczyk – oświadczył, iż członkowie komisji jednogłośnie 

zawnioskowali o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa. 

Wiceprzewodniczący Rady Gerard Bieryło – odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Kłodawa dotyczącym udzielenia absolutorium Wójtowi, w której Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze postanowił wydać pozytywną opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Kłodawa w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi z tytułu wykonania budżetu za 2019 

r. Następnie odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 

w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2018 rok wraz  

z informacją o stanie mienia Gminy Kłodawa, w której Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze postanowił wydać pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Kłodawa za 2019 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy Kłodawa. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa. 

 

GŁOSOWANIE NR 6 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Głosy za   14 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/161/2020. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w imieniu swoim i wszystkich Radnych złożył 

gratulacje Wójtowi Gminy Kłodawa Annie Mołodciak. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak - podziękowała za pozytywny wynik głosowania i zaznaczyła, iż 

jest to efekt współpracy wielu ludzi. Podziękowała obecnym, dodając, iż wszyscy razem działają  

w dobrym kierunku, co pozytywnie wróży na przyszłość. 

Nastąpiło uroczyste wręczenie kwiatów Wójtowi Gminy Kłodawa i Skarbnik Gminy przez 

Przewodniczącego Rady oraz Sołtysów. 

Ad. 15 c. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (druk BRG nr 
267/2020). 

Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska – przedstawiła 
pozytywną opinię komisji w przedmiocie projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał przyjęcie 
projektu uchwały pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE NR 8 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

Głosy za   13 



Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/162/2020. 

Ad. 15 d. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok (druk 
BRG nr 268/2020). 

Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska – przedstawiła 
pozytywną opinię komisji w przedmiocie projektu uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał przyjęcie 
projektu uchwały pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE NR 9 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Głosy za   13 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/163/2020. 

Ad. 15 f. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kłodawa (druk BRG nr 
263/2020). 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki – przedstawił pozytywną opinię komisji w 
przedmiocie projektu uchwały. 
 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał przyjęcie 
projektu uchwały pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE NR 10 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Głosy za   13 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/164/2020. 

Ad. 15 g. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego w placówkach prowadzonych przez Gminę Kłodawa (druk 
BRG nr 262/2020). 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki – przedstawił nie jednogłośną pozytywną opinię 
komisji w przedmiocie projektu uchwały. 
 
Radny Jan Kubera – zapytał, czy jest możliwość aby jeszcze miesiąc wstrzymać się z podjęciem tej 
uchwały, być może w budżecie znajdą się środki na ten cel. 
 



Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – odpowiedziała, iż obawia się, że za miesiąc kondycja 

budżetu będzie jeszcze gorsza z uwagi na fakt iż rząd obcina samorządom subwencje. 

 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE NR 10 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Głosy za   13 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/165/2020. 

AD. 15. h. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia tej umowy (druk BRG nr 261/2020). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – przedstawił pozytywną opinię komisji w 
przedmiocie projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał przyjęcie 
projektu uchwały pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE NR 11 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Głosy za   13 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/166/2020. 

Ad. 15 i. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego w 2020 
roku na terenie Gminy Kłodawa (druk BRG nr 260/2020). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – przedstawił pozytywną opinię komisji w 
przedmiocie projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał przyjęcie 
projektu uchwały pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE NR 12 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Głosy za   13 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/167/2020. 



Ad. 15 j. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego teren położony w obrębie Różanki Gmina Kłodawa (druk BRG nr 
258/2020). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – przedstawił pozytywną opinię komisji w 
przedmiocie projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przypomniał, iż procedura związana z 
uchwalaniem planu obejmuje głosowanie w sprawie podtrzymania stanowiska Wójta Gminy w sprawie 
nieuwzględnienia złożonego wniosku dotyczącego umożliwienia budowy farmy fotowoltaicznej. 
Następnie zarządził głosowanie w powyższej sprawie. 
GŁOSOWANIE NR 13 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Głosy za   14 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Wniosek w sprawie podtrzymania stanowiska Wójta Gminy Kłodawa dotyczącego niewyrażenia zgody 
na wybudowanie farmy fotowoltaicznej został jednogłośnie podtrzymany przez Radę Gminy. 

 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE NR 14 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Głosy za   14 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/168/2020. 

Ad. 15 k. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Kłodawa (druk BRG nr 257/2020). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – przedstawił pozytywną opinię komisji w 
przedmiocie projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE NR 15 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Głosy za   13 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/169/2020. 



Ad. 15l. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia tej umowy (druk BRG nr 256/2020). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – przedstawił pozytywną opinię komisji w 
przedmiocie projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE NR 16 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Głosy za   13 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/170/2020. 

Ad. 15 m. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej w obrębie ewidencyjnym Kłodawa stanowiącej własność Gminy Kłodawa oraz zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk BRG 255/2020). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – przedstawił pozytywną opinię komisji w 
przedmiocie projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poddał 
przyjęcie projektu uchwały pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE NR 16 (załącznik nr 2 do protokołu) 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Głosy za   12 

Głosy przeciw   0 

Głosy wstrzymujące się  1 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XVIII/171/2020. 

Ad. 16. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował iż do Rady gminy Kłodawa 

wpłynęła petycja w sprawie zablokowania sieci 5g. Petycja została odrzucona z uwagi na braki 

formalne. 

 

Radny Roman Leśnicki – zapytał, kiedy będzie budowana kanalizacja na ulicy Czereśniowej i czy w 

związku z obecną sytuacją finansową nie jest zagrożony remont nawierzchni boiska w Kłodawie. 

 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że zlecono opracowanie dokumentacji na 

budowę kanalizacji. Odnośnie budowy boiska odpowiedziała, że gmina będzie realizowała to zadanie. 

 

Ad. 17. Zamknięcie obrad. 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XVIII Sesji Rady Gminy 

Kłodawa. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała 

Kamila Kłosowska 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa 

  Andrzej Korona 

 
 
 
 
 


